



Cairo. 20 Sep.2022

القاهرة، 20 سبتمبر 2022

TO :EGX

السادة / البورصة المصرية

Disclosure Department

قطاع الإفصاح

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،،

**Subject: price increase on the PALL MALL& VICEROY Cig. Brands and a new selling price list**

**الموضوع: زيادة سعرية على منتجات بال مال وفيسيروي واعتماد لائحة اسعار جديدة خاصة بسعر البيع للمستهلك**

Eastern 'board of directors, approved on **20/09/2022**, the new price list of PALLMALL&VICEROY Cigarettes brands, provided that the new prices will take place as of **Wednesday 21/09/2022** in accordance with the provisions of the (VAT) Law and its amendments & the Law of Comprehensive Health Insurance No. 2 of 2018 as follows:

اعتمد مجلس إدارة الشركة بالتميرير يوم **2022/09/20** لائحة الأسعار الجديدة الخاصة بسعر البيع للمستهلك علي منتجات بال مال ، فيسيروي علي ان يتم التطبيق اعتباراً من يوم الاربعاء الموافق **2022/09/21** وفقاً لأحكام قانون ضريبة القيمة المضافة وتعديلاته وقانون نظام التأمين الصحي الشامل رقم 2 لسنة 2018 كالتالي :

Brand	Stick	Consumer selling price
	Per Cig.	EGP
PALL MALL	20	31
VICEROY	20	31

الصف	العبوة	سعر البيع للمستهلك
	بالسيجارة	جنيه
بال مال	20	31
فيسيروي	20	31

Mohamed Abdul Rahman Ahmed  
Investor Relation Manager

محمد عبد الرحمن احمد  
مدير علاقات المستثمرين

